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Tradice v říjnu - posvícení

Podle legendy slavil první posvícení Šalamoun, když 

světil svůj chrám v Jeruzalémě. Každý rok v ten stejný 

den pak pořádal hostinu pro své přátele na počest 

vysvěcení chrámu.

Jak již tato legenda naznačuje, posvícení byla výroční 

slavností, která se slavila v neděli před nebo po svátku 

světce, jemuž byl zasvěcen místní kostel.

Posvícení bývalo jedním z nejoblíbenějších svátků 

prostého venkovského lidu, kterým zároveň oslavovali 

ukončení polních prací. Posvícení v Čechách a hody na 

Moravě se slavívaly na podzim, tedy v období kdy již 

byl nový mák do buchet, zásoba čerstvé mouky a vajec, 

zralé švestky na povidla a vykrmené husy na pekáč, 

zkrátka ideální doba na posvícení.

Za starých časů se posvícení slavilo téměř v každé far-

nosti v jinou dobu. Lidé chodili na posvícení konaná v 

okolních obcích, nejen aby navštívili své příbuzné a přá-

tele nebo aby něco utržili prodejem různého zboží, ale 

také proto, že se jim díky této slavnosti naskýtala mož-

nost dobrého jídla a zároveň odpočinku od práce. A tím, 

jak se lidé bavili, pracovní morálka trpěla. Císař František 

Josef II. chtěl nějakým způsobem sjednotit oslavy v celé 

zemi a proto roku 1787 vydal nařízení, kterým lidu naří-

dil slavit posvícení v jeden čas. Termín stanovil na neděli 

po svátku svatého Havla. Poslušní poddaní přijali toto 

nařízení velice nadšeně. Od té doby slavili třetí neděli 

v říjnu tzv. „císařské hody nebo také havelské posvíce-

ní“ a mimo nich dál i svoje místní posvícení tzv. „naše 

posvícení“.

Průběh posvícení
Dříve se posvícení slavilo většinou od sobotního veče-

ra do úterního rána, někde do čtvrtka, místy dokonce 

týden tzv. „od starého posvícení do mladého posvíce-

ní“, tedy od neděle do neděle. Avšak samotné přípravy 

na posvícení začínaly mnoho dnů předem čistěním sta-

vení a dvorku. Zároveň s oslavami se konávalo mnoho 

zásnub a uzavíralo plno sňatků. O posvícení se scházela 

celá rodina včetně širokého příbuzenstva a všichni svor-

ně zasedali u bohatě prostřených stolů. Obecně platilo: 

čím více hostů, tím větší pocta pro hostitelku.

Dva dny před posvícením, tedy v pátek se zabíjela 

kuřata, kachny a husy, aby bylo dostatek masa. Chasníci 

postavili na návsi vysokou a rovnou posvícenskou máj-

ku, ozdobenou pestrými pentlemi jako svědka a strážce 

nadcházejícího veselí.

V sobotu před hodovou nedělí se posílaly přátelům z 

okolí koláče s pozváním, aby přišly na posvícení či na 

hody, a proto se zvacím koláčům začalo říkat „zváče“. 

Zároveň s koláči se pekla posvícenská husa.

V neděli zahajoval posvícení slavnostní oběd, který 

se podával po návratu ze slavnostní mše a dokonče-

ní kuchyňské práce, zpravidla až kolem druhé hodiny 

odpolední. Tradičně nesměly na stole chybět různé 

koláče, husa nebo kachna se zelím, knedlíky, omáčky a 

na zapití pivo. Lidé si při obědě vyprávěli a povídali o 

úrodě, dobytku, o svatbě, o pohřbu, zkrátka se probíralo 

vše, co se událo od jejich posledního setkání. Po obědě 

se šlo do kostelíka na požehnání a jen skončilo požeh-

nání, ozvala se hudba z hospody nebo z prostranství, 

kde byla umístněna májka.

Nejdůležitějším symbolem posvícení byla dobře vykr-

mená posvícenecká husa. Ta musela mít hodně sádla. 

Někde jí kvůli tomu dávali do volete minci, prý aby 

hodně trávila. Jinde husu krmili šiškami zadělávanými s 

dřevěným uhlím. Aby měla husa žluté sádlo, dostávala 

kukuřici. Při zabíjení neměl nikdo husu litovat, mělo se 

za to, že by se dlouho trápila.

Hostům, kteří se vraceli domů se dávala výslužka (kolá-

če, buchty, zelí a maso).
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Informace z 10. zasedání Zastu-

pitelstva města Nová Včelnice, 

konaného dne 29. srpna 2007

Zastupitelstvo města schválilo: 

- Rozpočtové změny č. 4 a 5 dle přílohy.

- Opravu vstupní fasády – zateplení a nátěr fasády uby-

tovacího zařízení ATHENA, Školní čp. 469, Nová Včelni-

ce. Opravu provede stavební fi rma Holoubek, Štítného  

čp. 473, dle cenové nabídky ze dne 17. 7. 2007 v ceně 

109 000,- Kč s DPH a pověřuje starostu města  uzavře-

ním Smlouvy o dílo.

Zastupitelstvo města zrušilo:

- Pořizování zvukových záznamů z jednání zastupitel-

stva města.

Zastupitelstvo města  bere na vědomí:

- Pronájem nebytových prostor v bývalé ubytovně čp. 

480 v Nové Včelnici za účelem skladování předmětů 

osobní potřeby v domácnosti dočasně neuložitelných 

panu Emilu Hanečákovi, Na Hliněnce 448, ve výši 120,-

Kč/m2 od 20. 8. 2007.  

- Zápis z kontrolního výboru.

Napojit či nenapojit?

Napojení nemovitostí na kanalizaci je povinnost, která 

je dána zákony č. 254/2001 Sb. o vodách a č.274/2001 

Sb. o vodovodech a kanalizacích. Také stavební zákon 

č. 183/2006 Sb. se zabývá povinností připojovat domy 

na kanalizaci. 

Vzhledem k výše uvedenému vyplývá povinnost 

všech občanů pečovat o ochranu životního prostředí 

a také dbát aby nedocházelo k jeho znehodnocová-

ní, a to  mimo jiné zabezpečením odvádění a čištění 

odpadních vod. Vlastníci či správci staveb a pozemků 

jsou povinni zabezpečit zneškodňování odpadních 

vod v souladu s citovanými zákony. Proto mají obča-

né v případě, že je v obci kanalizace ukončená ČOV 

povinnost napojit se pomocí domovní kanalizační 

přípojky na kanalizační systém. Odpadní vody není 

dovoleno vypouštět do kanalizace přes septiky a ani 

přes žumpy. Splašková voda je totiž odpad, který musí 

být zlikvidován na čistírně odpadních vod. 

Svedení odpadní vody do bezodtokové žumpy umís-

těné na vlastním pozemku je možné pouze v případě, 

že neexistuje technické řešení napojení na jednotný 

kanalizační systém, což je ovšem nutné prokázat 

odborným posudkem. 

V budoucnu bude stavební úřad důsledně kontrolo-

vat, které objekty porušují daná pravidla a vypouštějí 

odpadní vody v rozporu s uvedenými zákony. Maji-

telé objektů se tím vystavují přestupkovému řízení, 

které může končit pokutou až 50 000 korun a to i 

opakovaně. 

Upozornění

Od 1. 11. 2007 dochází k určitým 

změnám při vydávání Vyjád-

ření o existenci sítí v majetku 

společnosti Telefónica O2 Czech Republic, a.s. 

(dále jen Vyjádření). Žádosti o Vyjádření můžete 

posílat poštou na územně příslušné pracoviště (v 

tomto případě jsou to České Budějovice, Pražská 

2239/16) nebo podat osobně. Otevírací doba je pondě-

lí a středa vždy od 8.00 – 12.00 a 12.30 – 15.00 hodin. 

Telefonní spojení na všechna pracoviště je 800 255 255. 

Nově je pro všechny žadatele zřízena internetová apli-

kace na adrese www.cz.o2.com/dokumentace , kde je 

možné tuto žádost podat elektronickou cestou. 

Od 1. 11. 2007 dochází také ke zpoplatnění této služby. 

Sazba za vydání Vyjádření bude 600 Kč. Při doručení 

žádosti pomocí internetu bude cena snížena na 300 Kč. 

Vyjádření budou zasílána formou dobírky.

Vyjádření z důvodu havárie bude vydáváno operativně 

jako doposud, nebude zpoplatněno, jeho platnost však 

bude omezena na 5 dnů.

Nebeská P.

Zásahy do komunikací

Upozorňujeme všechny stavebníky, že pokud jakýmko-

liv způsobem zasahují do komunikace, cesty či chodní-

ku, musí mít vždy povolení ke zvláštnímu užívání dotče-

né komunikace. Pokud se jedná o obecní komunikaci 

(chodník), vydává povolení ke zvláštnímu užívání Měst-

ský úřad Nová Včelnice, oddělení ŽP – paní Míchalová. 

Pokud jde o komunikace ve správě SÚS, vydává povole-

ní Městský úřad Jindřichův Hradec, odbor dopravy. 

V poslední době se bohužel setkáváme s tím, že si 

stavebník „rozebere“ chodník aniž by měl tento zásah 

povolený. Stavebník i prováděcí fi rma se tak vystavují 

možnosti fi nančního postihu. Apelujeme proto i na fi r-

my, které tyto práce vykonávají, aby se zajímaly o to, zda 

má stavebník vyžadované povolení vydané či nikoli.

Nebeská P.

Znovu upozorňujeme majitele všech 

nemovitostí na tato zákonná nařízení 

a na možnost využít nastupující dobu 

vegetačního klidu a pravděpodobně 

mírnou zimu, a požádat  sta-

vební úřad o stavební povo-

lení (územní souhlas) nebo 

ohlášení k napojení a tím při-

spět k ochraně životního prostře-

dí a zároveň zúročit nákladnou investici 

do kanalizace a ČOV v Nové Včelnici.  

Naše společnost je připravena aktivně vyjít vstříc 

dotčeným vlastníkům a to jednak konzultací vlast-

ního technického provedení, vypracováním projek-

tové dokumentace nebo dodávkou stavby „na klíč“. 

Dodáváme také, že hodnota pozemků a nemovitostí 

s kanalizací roste, s trochou nadsázky lze říci, že každý 

kdo nově napojí vlastní pozemek či nemovitost na 

tom vydělá.

Ing. Zdeněk Král

Útvar rozvoje VAK JČ

DIVADLO KLAUNIKY BRNO 

a kulturní komise Města Nová 

Včelnice uvádí

NEJHRANĚJŠÍ AUTORSKOU KOMEDII 
SOUČASNOSTI

DON  QUIJOTE  

DE  LA  ANCHA
Představení, které prodlužuje život

Didaktická klaunikyáda na motivy románu Miguela 

Cervantese Saavedry uchopená dle vzoru velkého 

českého emigranta Jana Ámose Komenského

v  pátek 12. října 2007 od 19 hodin

v sále restaurace „U Žida“

v hlavní roli přední světový chůdoherec Lenoire 

Montain

Účinkují: Monika Mušková-Rajská, Monika Flajšingrová, 

Josefína Hušeková, Zdeněk Korčian, Zdeněk Zdenek 

Mazáč a další

Režijní vedení: Boleslav Polívka

Dramatizace: Zdeněk Mazáč, Zdeněk Korčian

Scéna: Dušan Ždímal

Kostýmy: Alice Lašková

Hudba:  Části „Bolera“ od Maurice Ravela a symfonie 

„Don Quijote“ Richarda Strausse

Vstupné: 50,- Kč

Předprodej místenek od 1. října 2007 :

Městská knihovna Nová Včelnice, tel. 384371334

Městský úřad Nová Včelnice, pí. Štěpánová, 

tel.384371322

Město Nová Včelnice a 

Sdružení dobrovolných 

hasičů pořádá 

5. ročník 

Drakiády
Kdy?   V pátek 5. října 2007 od 15.30 hodin

Kde?   Na louce u Mateřské školky

Létání, soutěžení. Občerstvení zajištěno.

„Vyžeňte své draky ze slují, přišel jejich čas.“
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Z A D A R
Zveme Vás na akci, kterou pořádá místní svaz žen.

Zadarmo přineste – věci, které již nepotřebujete, ale 

jsou použitelné, dobré a mohou posloužit někomu 

jinému.

Zadarmo si odnesete – věci, které se Vám hodí a můžete 

je použít.

Nebo se přijďte jenom podívat.

Kdy?   Sobota 6.10.2007      8 – 12  hodin
Kde?   Velká zasedací místnost městského úřadu 
- l. poschodí

Využijte této akce!!!!!!

ZO Svazu postižených civilizačními chorobami v Nové 

Včelnici Vás srdečně zve na přednášku 

 „Nezvladatelná epilepsie a neurologické 

choroby dříve a možnosti její léčby dnes“

Přednášet bude MUDr. Pavel Kršek, Ph.D. z kliniky dět-

ské neurologie Fakultní nemocnice v Motole

Beseda se uskuteční 

v sobotu 20. října 2007 v 17 hodin 

v  klubovně hasičů.

Zveme všechny občany Nové Včelnice a okolí.

Výbor SPCCH

ZO Svazu postižených civilizačními chorobami 

v Nové Včelnici Vás srdečně zve na 

turistický pochod
po okolí Nové Včelnice 

Pochod se uskuteční 

v sobotu 27. října 2007.

Sraz ve 13.30 hodin u Flopu.

Zveme všechny občany Nové Včelnice a okolí.

Výbor SPCCH

Divadelní ochotníci Deštná vás zvou 

na divadelní hru

Lakomec a … nejen Moliere

v hlavní roli Zdeněk Beran muž z Etynku

Horní Radouň 19. 10. 2007 v 19 hodin v sále

Nová Včelnice 20. 10. 2007 v 19 hodin v sále „U Žida“

Vstupné 50 Kč

Pozvánka

na společnou výstavu své činnosti pořádanou ZO 

Českého zahrádkářského svazu, MO včelařů, Mysli-

veckým sdružením VRŠKA a Městskou knihovnou v 

sále Restaurace „U ŽIDA“ v Nové Včelnici s tímto pro-

gramem:

5. října od 14 hodin – příjem vystavovaných expo-

nátů, uspořádání výstavy

6. října v 10 hodin – zahájení  výstavy, vyhlášení 

vítězů soutěže „Co se děje u nás na zahradě, u ryb-

níka, v lese“

Otevřeno do 17 hodin

7. října – otevřeno od 10 do 17 hodin

8. října – otevřeno od 9 do 14 hodin

- od 14 hodin po uzavření převzetí exponátů, závěr

Přesto, že letošní úroda nám moc radosti neudělala, 

srdečně zveme na výstavu všechny zájemce a záro-

veň přivítáme každého, kdo k úspěchu výstavy při-

spěje. Srdečně zvou pořádající organizace

Školství čeká změna

V pondělí 3. září jsme v naší škole přivítali 265 žáků. 

Oproti minulému roku nám  ubyla jedna třída a snížil 

se i celkový počet žáků. V červnu naši školu opustilo 

48 žáků, prvňáčků máme letos  24, což je nejméně 

za posledních několik desítek let. Věřím, že se jim ve 

škole líbí a že jejich chuť do učení dlouho vydrží.

Co se ve škole přes prázdniny  změnilo? 

Žáky 1. stupně  přivítaly nově zrekonstruované šatny 

a ve všech třídách máme nové osvětlení. Ta největ-

ší změna ovšem nastává v samotném vzdělávacím 

procesu. Od letošního školního roku se žáci prvních 

a šestých tříd začínají učit podle nového školního 

vzdělávacího programu. 

Co to vlastně znamená?

Ministerstvo školství připravilo rámcový vzdělávací 

program, který je závazný pro všechny školy a ve 

kterém je stanoveno, jaké klíčové kompetence a 

jaké výstupy v jednotlivých vzdělávacích oblastech 

by měl každý žák během povinné školní docházky 

zvládnout a osvojit si. Je věcí školy, jaké formy a 

metody k tomu použije. Každá škola  zpracovala svůj 

vlastní školní vzdělávací program, který řeší, co a jak 

bude  dělat, aby daných cílů dosáhla. Znamená to 

tedy větší volnost, ale na druhé straně i větší odpo-

vědnost. Škola má tak možnost přizpůsobit výchovu 

a vzdělávání svým možnostem a podmínkám. Od 

nové reformy ve školství se očekává změna klimatu 

ve školách, převládat by měly aktivní metody učení. 

Výsledkem musí být žák, který se bude ve škole cítit 

příjemně a bezpečně, bude zažívat radost z učení, 

získá dovednost učit se celý život, naučí se pozná-

vat svět v souvislostech a získané poznatky dokáže 

využít v životě, naučí se pracovat s různými zdroji 

informací, bude dobře jazykově připraven pro život 

a práci v současném propojeném světě, bude umět 

žít a jednat s ostatními lidmi, naučí se jednat samo-

statně a rozhodovat se zodpovědně, bude schopen 

pečovat o své zdraví i zdraví ostatních atd. Jak je z 

uvedeného zřejmé, nemáme před sebou úkol jedno-

duchý, ale určitě velmi potřebný. Na tvorbě našeho 

školního vzdělávacího programu se podíleli všichni 

pedagogové školy  dva roky. Věřím, že náš program 

bude funkční, že povede k očekávaným výsledkům 

a že spokojeni budou žáci, rodiče i učitelé.

Dovolte, abych závěrem popřál úspěšný školní rok 

nám všem – žákům, rodičům i učitelům.

Jaromír Hrbek, ředitel školy
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Letošní prvňáčci

Na dotaz, zda je to lepší ve školce nebo ve 

škole se nám od dětí dostala krásná odpo-

věď. Je to lepší ve škole, protože se tady víc 

učí a hlavně chodíme dřív domů. K tomu 

prostě není co dodat.

Září v mateřské škole

Počasí nám sice moc nepřálo, ale znovu jsme se sešli se 

svými kamarády v naší mateřské škole. V letošním roce 

je zde zapsáno 72 dětí a snad nikdo nezapomněl první 

den přijít. Nejstarších, předškolních dětí je v mateřské 

škole 31. Nových, nejmladších, kterým mnohdy nejsou 

ani 3 roky, máme 21. Všichni naši nováčci si moc pěkně 

zvykli a hned se mohli začít seznamovat s druhými dět-

mi a prostředím. Jsou plni zájmu a chuti do poznávání 

něčeho nového. První týden jsme se snažili co nejvíce 

využít zahradu, kde nám přibyla další chaloupka pro 

děti. Tentokrát je dřevěná a přivezl nám ji pan starosta 

Jaroslav Hřebík, jako dar městského úřadu. Ve stejné dny 

koncem prázdnin si také děti všimly dřevěného pejs-

ka, který stojí hned za brankou. Ten byl sponzorským 

darem rodiny Strnadů. Maminka pro děti MŠ sehnala 

dřevo od pana Miroslava Kašparů a dědeček pan Nevo-

ral se svým zaměstnancem panem Urbánkem, který je 

tatínkem naší Terezky, jej zpracovali. Děkujeme všem, 

kteří se podíleli na těchto zahradních doplňcích a byli 

tak hodní, že nám je nezištně  pořídili. 

Z. Padruňková, vedoucí MŠ

Na fotografi i Vám můžeme představit letošní prvňáčky se svojí třídní 

učitelkou Mgr. Marií Tučkovou. V horní řadě zleva stojí: Pavel Bier-

nat, Petr Kadlec, Patrik Tušil, Adam Brožek, Aleš Brožek, Monika Tomio-

vá, Nikola Jakešová, Kateřina Letochová, Klára Jelínková. V prostřed-

ní řadě zleva klečí: Martin Němeček, Matěj Mašín, Martin Štefl , Jakub 

Sýkora, Karolína Sosnová, Natálie Čermáková, Alena Maryšková. 

V dolní řadě zleva sedí: Tomáš Rybák, Aleš Macura, Eliška Davidová, 

Kateřina Kaššová, Petra Némethová, Anna Capoušková. Na fotografi i 

chybí: Radka Tyšerová a Jan Vacek.                            Foto: Pavlína Nebeská
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Aktivní děti

V našem dalším povídání se tentokrát mezi aktivní 

děti zařadila mladá slečna Katka Sandová. Dones-

lo se nám, že mimo jiné provozuje velice zajímavý 

sport, jakým je karate.

Katko, jak ses dostala zrovna ke karate?
Já ani nevím. Prohlížela jsem si časopis, a tam se mi líbil 

nějaký článek o karate, tak jsem si říkala, že bych to taky 

chtěla zkusit. Hlavně jsem si říkala, že se budu umět brá-

nit.

Takže na kluky by sis klidně troufl a?

Teď už určitě.

Jak dlouho na karate chodíš?

Asi tak dva a půl roku. Jezdím do Hradce k panu učiteli 

Valentovi. Trénujeme dvakrát týdně a pro ty kteří si chtějí 

třeba jen tak zacvičit je navíc hodina karate i v neděli.

Je to náročný sport?

Docela jo. Některé cviky jsou hodně těžké, ale mě to 

baví. Taky musíme umět nějaké ty pokřiky a cizí názvy 

cviků.

Míváte také nějaké závody?

No, máme, ale já jsem ještě nebyla. Oni soutěží spíš ti 

starší.

V karate se získávají „pásky“, jak to vlastně funguje?

Na získání každého pásku se dělají zkoušky. Trenér nám 

předvede co máme dělat a my to musíme zopakovat. 

Když to někdo hodněkrát splete, tak ten pásek nedo-

stane.

Už se ti to někdy stalo?

Jednou málem, jo. Protože jsme si s holkama poví-

daly, tak nám trenér pohrozil, že nám pásek nedá, ale 

dopadlo to dobře.

A jaký pásek máš?

Zatím oranžový. Mladší žáci získávají pásky od bílého do 

oranžového. A starší pak od oranžového až po hnědý 

nebo černý. Černý pásek je nejvíc, ten mívají většinou 

trenéři.

Ty si ale nezačínala se sportem u karate, dělala si i 

jiné sporty, jaké?

V první třídě jsem zkusila gymnastiku, ale to jsem hned 

skončila. Pak jsem chodila na aerobik, tam mě to moc 

bavilo. Mezitím jsem dva roky hrála tenis a pak jsem 

začala chodit na karate.

Proč si vždycky skončila?

Gymnastika mě vůbec nebavila. Aerobik jsem nestí-

hala kvůli tenisu. Na tenis jsem jezdila do Pelhřimova a 

vadilo mi, že jsem tam vlastně byla vždycky úplně sama 

jenom s trenérem, a taky se mi trošku dělalo špatně při 

dojíždění. Jinak mě ale tenis baví.

Co děláš ve volném čase, tedy kromě karate?

Chodím ven s holkama, čtu si časopisy o koních, starám 

se o své morče a o andulku.

Jak jim říkáš?

Morče je Semí a andulka Pepa.

Takže je to spíš andulák, ne?

No, ale kupovali jsme samičku, že je to kluk jsme zjistili 

až dýl.

Zmínila ses, že čteš časopisy o koních. Zajímají tě 

koně?

Moc. Jezdím na koňské tábory. Někdy si na koních 

zajezdím v Žirovnici. Chtěla bych začít jezdit do Hradce 

na kroužek s koňmi na Otíně.

Nebude toho hodně? Karate, koně a pak škola?

Karate je dvakrát týdně a koně by byly jenom jednou 

za týden, tak by to nebylo tak hrozný. A ve škole mi to 

zatím celkem jde.

Do jaké vlastně chodíš třídy?

Do šesté. V prosinci mi bude už 12 let.

S kým nejvíc kamarádíš?

S Verčou Zdeňkovou a Dančou Kořínkovou, a pak mám 

ještě hodně dalších velkých kamarádek.

A co kluci?

No, s těma taky kamarádím (smích).

Kdybys měla říct, co tě baví ze všeho nejvíc, co by sis 

vybrala?

Karate a koně.

Tak to je jednoznačná odpověď. Díky za rozhovor.

Katka SandováKatka Sandová

Setkání se zastupiteli

Naše setkání se zastupiteli se pomalu budou chýlit 

ke konci, již nám zbývá vyzpovídat poslední tři nej-

mladší zástupce města. Jedním z nich je Jakub Ště-

pán. Ani u něj neuděláme výjimku a položíme mu na 

úvod stejnou otázku.

Co vás vedlo k tomu, abyste kandidoval do zastupi-

telstva města?

Nebojím se říkat nepříjemné věci a nebojím se při-

jmout zodpovědnost za špatné rozhodnutí. Podle mě 

může kandidovat v podstatě každý.

Co vám připadá na práci zastupitelstva 

nejdůležitější?

Abychom se všichni na všem neshodli. Myslím si, že 

nejde, abychom měli stejný názor na věc. Já mám rád 

diskuse a to do zastupitelstva určitě patří. 11 lidí musí 

říci svůj názor na věc, a pak se to musí řešit. Pro mě jsou 

nejhorší takoví ti tichošlápci, co jen zvedají ruce.

Myslíte si, že dokážete rozpoznat, co je pro město 

méně či více důležité?

To ukáže asi čas. Já si můžu

něco myslet, ale až čas

ukáže, zda moje roz-

hodnutí byla správná 

či nikoli.

Kam byste zařadil 

Včelnici, spíše mezi

 

„mrtvá“ nebo „živá“ města?

To se nedá tak jednoznačně říct. 

Já si nemyslím, že to tady „neži-

je“, ale ani si nemyslím, že to tady 

nějak extrémně „žije“. Spíš něco 

mezi, takový ten střed. Rozhod-

ně, kdybych měl Včelnici někam zařadit, tak urči-

tě ne mezi „mrtvá“ města.

Myslíte si, že místní občané mohou život ve Včelnici 

ovlivnit?

To je jasné, určitě můžou.

Jak? Třeba v zastupitelstvu?

Taky, ale to není rozhodující. Spíš si myslím, že život 

ve Včelnici mohou ovlivnit ochotní lidé, kteří se zapojí 

do nějaké činnosti nebo se něčemu věnují. Například 

dětem, sportu. Nebo ochotníci, co hrají divadlo a tak. 

Takových je u nás ale málo, možná by se dali spočítat 

na prstech jedné ruky. No, řekněte, kdo je v dnešní 

době ochotný věnovat se ve svém volném čase třeba 

dětem a ještě k tomu zadarmo.

Co byste udělal, kdybyste mohl, aby naše město 

začalo vzkvétat?

Asi bych tu vybudoval lázně.

Hrajete hokejbal, několik let po sobě slavíte úspě-

chy. Jak to bude letos?

Hrát budeme zas, ale o soutěž níž. Myslím, že úspěšní 

budeme také, ale já o tom více hovořím ve svém pří-

spěvku v tomto čísle zpravodaje.

Navíc ještě podnikáte, dá se to všechno stihnout tak, 

abyste měl stále i dostatečný přehled o činnosti ve 

městě?

V každém případě s tím přehledem je to horší, nebu-

du nic nalhávat. Ale můj názor na to, co bych chtěl 

aby tu bylo nebo nebylo, to nijak neovlivní.

Co je pro vás v životě prioritní?

Práce, zdraví, rodina.

A ještě poslední otázka. Myslíte si, že do 

příštích voleb půjdete zas?

Kandidovat budu určitě.

Děkujeme za rozhovor. V příštím setkání se 

můžeme těšit na odpovědi Davida Holoubka.
Jakub ŠtěpánJakub Štěpán
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Castra Conversionis 2007

V mlze se otevírá údolí mezi skalami. Pochodující 

decurie římských legionářů se zastavuje a prapory 

klesají. Velitel nervózně obchází a vyhlíží do údolí. 

Škrabe se na hlavě a ruka mu klesá na rukojeť meče. 

A tu se mlha rozplývá a v mlze stojí římské stany. 

Úkol, na který se legie připravovala je na dosah. Le-

gie, která zradila musí být zničena. Ale to už přichá-

zejí vyjednavači z tábora, který si uvědomil, že stojí 

na pokraji zničení. Velitel předstoupí a čeká, co se 

bude dít. Výhrůžky nebo pokora? 

Delegace ale beze slova pokládá na zem meče…

Letošní tábor Novovčelnických skautů (podruhé společ-

ně s Kamenickými, ale znovu na našem tradičním místě 

u Benešova nad Lipou) byl ne náhodou označen latin-

skými slovy jako „Castra Conversionis“ tedy „Tábor zvra-

tů“. Po dlouhé době také byly odděleny celotáborové 

hry vlčat (mladší kluci do 11 let) a skautů (do 15 let). Vlča-

ta byla obyvateli keltské vesnice, kterou ohrožoval drak, 

který musel být zabit. Legenda skautské hry vycházela z 

historické události, kdy v dnešním švýcarském městě sv. 

Mořici byla za císaře Diokleciána popravena celá legie, 

která  se odmítla obětovat bohům, protože konvertova-

la ke křesťanství. Skauti se celý tábor připravovali na spl-

nění úkolu tvrdým výcvikem. V závěru hry tak stáli před 

morálním dilematem: Zda splnit úkol a zabít nevinnou 

jednotku ( tu představovali skauti z Jindřichova Hradce), 

nebo hru prohrát a zachovat si čest. Mohu prozradit, 

že se nezávisle nakonec pro druhou variantu rozhodli 

všichni, což samozřejmě vedení potěšilo.

Tradičně všichni bydleli v tee-pee, již tradiční byla i indi-

ánská sauna, naopak nezvyklým prvkem v táboře byl na 

louce nově postavený srub, na jehož stavbě se také náš 

oddíl podílel.                                                           Vít Poláček

Expedice do Roháčů
Zatímco tábor je každoroční tradiční skautskou čin-

ností a vrcholem roku, letos nás čekala ještě jedna 

pověstná třešnička na dortu a sice první roverská 

expedice (nad 15 let) do zahraničí. Cílem se nakonec 

staly slovenské Západní Tatry, také nazývané Rohá-

če – pravděpodobně nejnáročnější horský masiv v 

bývalém Československu. 

Tam i zpět se jelo vlakem, na první cestě jsme využili 

komfort lůžkového vozu. Na zpáteční potom díky 

chaosu slovenských železnic po větrné smršti rych-

lík, který měl neuvěřitelných 630 minut zpoždění.

Mezi obě vlaková dobrodružství se vešlo pět túr, 

mimochodem na nejvyšší vrchol pohoří Bystrou 

(2248 m. n. m) a náročný Ostrý Roháč (2087 m. n. m), 

na který se šplhá náročnou trasou plnou řetězů, čas-

to po holé skále. 

Odpočinkový den byl naopak věnován návštěvě 

skanzenu Liptovskej dědiny, kde byla navíc i expozi-

ce místní úzkokolejné železnice. 

Expedice se zúčastnili 4 členové našeho oddílu Gat-

lida a 7 členů Kamenické Devítky. Řada věcí, jako 

například zásobování a jídelníček byla v kompeten-

ci samotných kluků, pro které byla expedice nejen 

zážitkem, ale i určitou přípravou pro budoucí roky.

V prvních dnech nám byl průvodcem kroměřížský 

horolezec a lékař Michal Plintovič.

I počasí se překvapivě vyvedlo…

Vít Poláček
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Změny ve skautském oddíle

Od 1. 9. 2007 vznikají ve vedení Novovčelnického oddí-

lu drobné změny. Vzhledem k stěhování rodiny Poláč-

ků, odchází z pozice vůdce oddílu Vít Poláček – Prófa a 

v jeho práci bude pokračovat Miloš Möhwald. Z vedení 

oddílu odchází také Matěj Poláček - Máca, naopak na 

vedení se bude podílet Filip Pospíchal – Stín. Nové 

vedení bude mít podporu nejen z Kamenice nad 

Lipou, ale odchod bratří Poláčků nebude defi nitivní a v 

rámci možností se na chodu oddílu budou stále podí-

let. Změna to není nijak převratná, protože Miloš již v 

uplynulém roce ve vedení působil a je absolventem 

rádcovského tábora sv. Jiří, zatímco Stín je absolven-

tem rádcovského tábora Hradiště.

Oddíl také představí novou image, spojenou s novým 

názvem Gatlida (čerokézsky Šíp) a s větším důrazem na 

Novovčelnický patriotismus, a také tak trochu i nový 

styl programu. Změny se dočká jistě i v poslední době 

zanedbávaný oddílový web - odkaz na něj bude k 

nalezení na původním webu 

http://mravenci-nv.webpark.cz. 

I tak ovšem stojí ohlédnout se za tím, co se v uplynu-

lých sedmi letech stalo, čeho se oddíl zúčastnil – tedy v 

době, kdy se na jeho vedení podíleli bratři Poláčkové.

Vlčata se dvakrát zúčastnila celostátní divadelní sou-

těže Divadelní šestka, jednou jsme skončili na vynika-

jícím 2. místě.

Hostili jsme dvě zahraniční návštěvy – francouzské 

skauty ze Sens a skauty z partnerského Neuoettingu 

v Německu. Sami jsme se zúčastnili mezinárodního 

setkání Intercamp s účastí amerických, německých, 

belgických, nizozemských, anglických a francouzských 

skautů. Starší kluci byli na expedici ve Slovenských 

horách (viz. výše).

Každý rok jsme se zúčastnili skautských závodů. Naše 

vlčata jednou skončila v okrese třetí a postoupila do 

krajského kola.

Oddíl za sedm let uspořádal více než 80 výprav – od 

těch půldenních, až po celovíkendové.

Za sedm let se uspořádalo sedm dlouhodobých her 

(Antika, Scandinavia, Aljaška 1829 na motivy povídek 

J. Londona, Commandos a Nový Svět) a oddíl jel na 

sedm táborů (Hudson, Antika, Scandinavia, Ninhao, 

Maka-tehan, Tábor Skalpů a Astra Conversionis).

V roce 2005 tragicky zahynul člen vedení Jan Poláček 

- Šíp. Oddíl každoročně pořádal ve spolupráci s měs-

tem předávání Betlémského světla, podílel se na úklidu 

zámku i čistil studánku na Šibenném vrchu. V posled-

ním roce se také podílel na stavbě srubu na naší louce u 

Benešova nad Lipou, kterou fi nancuje skautské středis-

ko Fidelis et Fortis v Kamenici, jehož jsme členem. 

Oddíl uspořádal i řadu charitativních sbírek: Podíleli 

jsme se na Květinovém dni a sbírce Postavme školu v 

Etiopii.

Přátelské kontakty jsme udržovali jak se skauty z Pelhři-

mova, tak s těmi z Jindřichova Hradce. Samozřejmě i s 

Pražskými skauty, kteří tábořili u Nové Včelnice a s naši-

mi bratry a sestrami z Kamenice nad Lipou.

Doufejme, že oddíl bude pokračovat se stejnou ener-

gií a že s novým názvem Gatlida přijdou i nová dobro-

družství a že po všech těžkostech bude stezka dobrá a 

nebe modré.

Vít Poláček

Fotoreportáž – úspěšný Pohádkový les
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Posledních dvacet  ročníků má start i cíl na městském 

stadiónu a neměnné tratě.

Příležitosti proběhnout se využili letos nejenom aktiv-

ní závodníci, ale i mnoho těch, kteří si to přišli zkusit. 

Nejmladší závodníci Ondra Letocha, Pavel Poslušný, 

Jakub Kršek a Filip Míchal  mají v rubrice ročník naro-

zení  číslo 2005, naproti tomu hned tři  startující  Milan 

Souček z Plavska, Vladimír Zrno z Pacova  a Jan Packa 

z Deštné zase 1953.                                    

Pořadatelé z AO TJ Nová Včelnice za pomoci  místní 

ZŠ, Města Nová Včelnice a podpory tradičních  spon-

zorů ze Soningu, Teba, Kasalovy pily, ZD Nová Včel-

nice, Athény, Ekopronu, B-creditu  a místních pod-

nikatelů p. Hřebíkové, Cigánikové, Starky a Hekrleho 

připravili vydařený sportovní podnik. 

Vítěz  hlavního závodu Robin Vohlídal, závodník AO 

TJ Nová Včelnice vytvořil nový traťový rekord  časem 

14:17,8 min. a z rukou místostarosty města Ing. Pavla 

Šímy převzal  stejně jako ostatní na stupních vítězů, 

druhý Radek Soukup z Tábora a třetí Martin Novák z 

J. Hradce, velmi pěkné ceny věnované hlavními spon-

zory závodu   -  fi rmou   HTP  Ing. Tománka a fi rmou 

MAKITA Ing. Starky.

Oba podnikatelé byli úspěšnými atlety novovčel-

nického oddílu, oba  to také před léty dotáhli až do 

reprezentace ČR.

Vítězové ostatních kategorií :
Ženy l000 m:      Petra Přibylová,Třeboň    5:47,0

St.žákyně 800 m:  Monika Brusová, NV 3:16,6

Ml.žákyně 800m: Kristýna Motlová, N. Bystř.  3:48,3          

Žákyně 96-97 500m:  Kristýna Kožíšková, CB 1:42,9

Žákyně 98-99 500m:  Marie Šlapanská, NV  2:06,1

Žákyně 00-01 200 m: Karolina Sosnová NV 43,5

Muži nad 40 let 3000m: Vladimír Zrno, Pacov 10:35,8  

Dorostenci 3000 m:  Tomáš Pechek, NV 10:17,3

St.žáci 1000 m:  Michal Kostka, N.Bystřice  5:51,5

Ml.žáci 800 m:  Patrik Komárek, N.Bystřice  3:26,7

Žáci 96-97 500 m:  Jakub Zabilka, NV  1:44,2

Žáci 98-99 500 m:  Jan Šprincl, NV  1:50,1 

Žáci 00-01 200 m:  Filip Lukš, Kost.Radouň  45,3

Předškoláci a předškolačky 100m :
Marek Strnad, NV     21,3, Tereza Bártlová, Třeboň     22,2

Závodilo celkem 80 závodníků, uznání patří nejenom 

uvedeným vítězům, ale všem, kteří závod absolvovali, 

poděkování pak obětavým organizátorům a sponzo-

rům.                                                                                       - ek-

  VYTRVALOSTNÍ BĚH

25. 8. 2007 běh 32 km Vír – Nedvědice – Vír 54. roč.

kat. 60 let – 5. místo Jan Škrleta

1. 9. 2007 běh 12,3 km kolem mohyly míru – Šaratice 7. 

roč., kat. 60 let – 4. místo Pavel Pochobradský

7. 9. 2007 hodinovka – běh dráha – stadion Na Stoupách 

Jihlava 21. roč. 2. místo Pavel Pochobradský 13,250 km

5. místo Jan Škrleta 12,847 km

9. 9. 2007 běh marathón 42,195 km – Kladno letiště 6. 

roč. 5. místo Pavel Pochobradský

  AEROBIK

Tak už víme, kdo všechno bude předcvičovat. Naše řada 

se stále rozšiřuje, což je velice dobře. Takže v tomto škol-

ním roce nám budou dávat do těla – Zuzka, Eva, Pavlí-

na, Věra, Dáša, Magda a Lenka. Lenka si měla možnost 

předcvičování v minulé sezóně vyzkoušet a teď se do 

toho vrhne naplno. Takže neváhejte a přijďte si zacvi-

čit s námi. Na dětském aerobiku došlo také k nějakým 

změnám. Nejstarší děvčata budou mít Dášu, Magdu a 

Lenku. Nejmenší povede Zuzka, Eva a Pavlína. No a u 

těch prostředních se ještě tak nějak vystřídáme všech-

ny. Uvidíme, jak nám změna prospěje.

  HOKEJBAL

Hokejbal žije 
Ač to jednu chvíli vypadalo na to, že bude s vrcholo-

vým hokejbalem v Nové Včelnici konec, tak se přece jen 

podařilo víceméně partu kolem úspěšného týmu udržet 

pospolu. Po 4 letech to však nebude 1. ČNHbL (2. nej-

vyšší v ČR), ale vzhledem k požadavkům svazu to bude 

soutěž o třídu nižší. V podstatě se jedná o krajský pře-

bor. Ale i ten je kvalitativně velmi dobrý a budou u nás k 

vidění celky Vltavy CB, Tábora, Písku nebo okresní derby 

se Suchdolem nad Lužnicí. Vzhledem k tomu, že od nás 

odešli pouze Roman Jíra, Libor Slanina, Ivan Adam, tak 

myslíme na mety nejvyšší. Navíc jsme některé hráče zís-

kali a určitě dostanou u nás příležitost mladí odchovan-

ci. Nikdy jsme nic nevyhráli tak snad se dočkáme letos. 

Naše utkání se hrají vždy v neděli v 11.00 hodin. Teď v 

době kdy čtete tento článek, tak už fungují opět aktuali-

zované stránky www.tjnovavcelnice.cz, info budou opět 

i na nástěnce a v tisku. Takže vás všechny příznivce zvu 

na nedělní hokejbal a věřím, že nám zachováte nadále 

přízeň a my vám jí doufám oplatíme dobrými výkony a 

postavením ve 2. ČNHbL - skupina jih. 

Kuba Štěpán 

  FOTBAL

„Áčko“
sobota 25.8. N.V. – Ševětín 2:2 (Lukš, Blažek)

neděle 02.9. Třebětice – N.V. 1:1 (Dvořák)

sobota 08.9. N.V. – Chlum 1:1 (Blažek)

sobota 15.9. K. Řečice – N.V. (Mareš, Bednář)

„Béčko“
neděle 26.8. N.V. – Bystřice B 5:1 (Svoboda 2, Hornát, Zik-

mund, Pivko T.)

neděle 02.9. N.V. – Peč 2:1 (Hornát, Zikmund)

neděle 09.9. Cizkrajov – N.V. 2:3 (Mišura 3)

neděle 16.9. N.V. – Deštná 1:3 (Mileret)

dorost
sobota 25.8. N.V. – Velenice 0:5

neděle 03.9. Deštná – N.V. 3:3 (Nebeský M. 3)

sobota 08.9. Lomnice – N.V. 1:3 (Matějka 2, Pivko M.)

sobota 15.9. N.V. – Stará Hlína 6:1 (Matějka 3, Aldorf 2, 

Nebeský M.)

Pro fotbalové nadšence, kteří mají zájem a chuť sle-

dovat, jak si vedou starší žáci Slovanu Jindřichův Hra-

dec, je tu adresa jejich amatérských stránek – www.

slovanhradec.estranky.cz . Starší žáci Slovanu hrají 

v letošním roce českou divizi, což je v této žákovské 

kategorii druhá nejvyšší soutěž vůbec. Mimo jiné zde 

hraje i novovčelnický odchovanec Tomáš Nebeský, 

který již v prvních dvou divizních zápasech nastřílel 

soupeřům 7 branek, a to určitě stojí za zmínku.

mladší žáci
sobota 08.9. N.V. – Stará Hlína 

9:0 (Blažek 3, Jaroš 3, Studený 2, 

Brus)

starší přípravka
středa 29.8. N.V. – Slavonice 5:0 (Jaroš 3, Brus 2)

středa 05.9. Bystřice – N.V. 0:11 

(Brus 6, Jaroš 3, Novotný, Didek)

středa 12.9. N.V. – Popelín 12:0 

(Jaroš 5, Brus 4, Karel 2, Vaš)

středa 19.9. Dačice – N.V. 2:0

mladší přípravka 
středa 29.8. N.V. – Třeboň B 0:10

středa 05.9. Majdalena – N.V. 5:2 (Vaněk, Trmal)

středa 12.9. N.V. – Třeboň A 0:12

středa 19.9. Suchdol – N.V.  8:0

Radost z první výhry v divizi

Foto na stránce Tomáš Nebeský.
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  Kamenice nad Lipou

Kino Kamenice nad Lipou
6. října  ve 20 hodin - Obsluhoval jsem anglického 

krále

13.  října ve 20 hodin – Borat

20. října ve 20 hodin - Bestiář

27. října ve 20 hodin - Hezké chvilky bez záruky

Kulturní dům
6. října  v 18 hodin - Prodloužená – taneční kurz. Dal-

ší termíny 13., 20., 27. vždy v 16 hodin

16. října  v 16.30 hodin – Seniorpárty. Setkání starších 

občanů města

24. října   v 19.30 hodin - Čochtan vypravuje - v titulní 

roli Josef Dvořák   

Muzeum
17. 10.  –  30. 11 - Jaroslav Benda – Obrazy. Vernisáž 

dne 17. 10. od 18.00 hodin. 

Divadelní zájezdy
8. října v 17.30 hodin u KD - Středočeské divadlo 

Kladno - LUCREZIA BORGIA – Srdce a jed

18. října v  17.30 hodin u KD - Jihočeské divadlo Čes-

ké Budějovice ZVONÍK U MATKY BOŽÍ – Esmeralda

Řádková inzerce Divadelní společnost HÁTA  a odbor kultury Města 

Žirovnice Vás srdečně zve na francouzskou komedii 

Marca Camolettiho

Když ty, tak já taky, miláčku!

Režie: Vladislav Beneš

SOKOLOVNA ŽIROVNICE

13.10.2007 v 19.00 hod.

Osoby a obsazení:

Ona - Ivana Andrlová

On - Vladislav Beneš / Marcel Vašinka

Bettina – Milena Dvorská/ Ludmila Molínová

Brigitte - Olga Želenská / Lucie Benešová

Robert – Zbyšek Potůček / Petr Pospíchal

Jennifer - Veronika Jeníková / Jana Zenáhlíková

Bertrand - Petr Gelnar / Martin Sobotka

Vstupné na místě 220,- Kč

předplatné na MěÚ Žirovnice 200,- Kč

jen 17.30 - RATATOUILLE
26. Pátek jen 20.00, 27. Sobota jen 20.00, 28. Neděle jen 

20.00 - TRANSFORMERS
30. Úterý 17.30, 20.00, 31. Středa 17.30, 20.00 , 1.11. Čtvr-

tek 17.30, 20.00, 2.11. Pátek 17.30, 20.00 - GYMPL
3.11. Sobota 17.00, 20.00, 4.11. Neděle 17.00, 20.00

MR . BROOKS     

PŘEDSTAVENÍ  PRO  DĚTI

7. Neděle 15.00

ŠROUBKOVO  DOBRODRUŽSTVÍ
14. Neděle 15.00

DOMA  JE  DOMA
21. Neděle 15.00 

O  MALENCE
28. Neděle 15.00

DVA  MRAZÍCI

Přehled kulturních pořadů
Neděle 30.9. , 15.00, Pondělí   1.10., 10.00 , Úterý 2.10.           

9.30 11.00, Mezinárodní divadelní a taneční festival

„ SZENE   BUNTE  WÄHNE “ - KD Střelnice

Sobota   6.10. - PŘES  KOPEC  NA  HRADEC ANEB  JIN-
DŘICHOHRADECKÝ  PEDÁL
Sobota   6.10.   19.00 - TANEČNÍ  VEČER  NA  STŘELNICI 
- KD Střelnice

Úterý   9.10.  19.00 - Irena Dousková - HRDÝ  BUDŽES 

- KD Střelnice

Čtvrtek   11.10.  19.37 -  VLASTA  TŘEŠŇÁK - DADA Club 

Kasper

Sobota 13.10  20.00 - KONCERT  KAPELY  „ MÜC-
KENLOCHER “ - Státní hrad a zámek, Rytířský sál

Neděle  14.10.  17.00 - SENIOR  KLUB - KD Střelnice

Středa  17.10.   19.00 - LÁĎA  KERNDL  A  JAZZ  FRI-
ENDS - KD Střelnice

Čtvrtek   18.10.    19.30 - „ ŠPORCL  HRAJE  DVOŘÁKA“  
- Státní hrad a zámek, Rytířský sál

Neděle  21.10.   16.00 - ČERT  A  KÁČA - KD Střelnice

Úterý   23.10.   19.30 - HARMONIA  MOZARTIANA  
PRAGENSIS - Kaple sv. Maří Magdaleny

Sobota  27.10.   19.00 - Leonard  Huizinga - ESKYMÁK  Z   
AMSTERODAMU - KD Střelnice

Neděle  28.10.  -  OSLAVY  89. VÝROČÍ  ZRODU  ČES-
KOSLOVENSKA                                                                     
Pondělí   29.10.   20.00 - ZPÍVÁNÍ   NA  SCHODECH 

- Budova gymnázia

Úterý   30.10.    19.30 - PĚVECKÝ   SBOR  SMETANA 
- Kaple sv. Maří  Magdaleny

  Jindřichův Hradec

Kino Střelnice
2. Úterý 17.30 20.00, 3. Středa   17.30   20.00

GRINDHOUSE : AUTO ZABIJÁK
4. Čtvrtek 17.30, 20.00, 5.  Pátek 17.30, 20.00

BOŽSKÝ  EVAN
6. Sobota 17.30, 20.00, 7. Neděle 17.30, 20.00

ROMING
9.Úterý 17.30, 20.00 - VE  STÍNU  BEETHOVENA
10. Středa, 17.00, 20.00, 11. Čtvrtek, 17.00, 20.00

HVĚZDNÝ  PRACH
12. Pátek  jen 17.30, 13. Sobota 15.00, 17.30, 14. Neděle 

jen 17.30 - DIVOKÉ  VLNY
12. Pátek jen  20.00, 13. Sobota jen  20.00, 14. Neděle jen  

20.00 - BOURNEOVO  ULTIMÁTUM
16. Úterý, 17.30, 20.00, 17.  Středa, 17.30, 20.00, 18. Čtvrtek, 

17.30, 20.00, 19.  Pátek, 17.30, 20.00 - MEDVÍDEK
20. Sobota, 17.30, 20.00, 21.Neděle, 17.30, 20.00

SHREK  TŘETÍ
23. Úterý, 17.30, 20.00 - VENUŠE
24.  Středa, 17.30, 20.00 , 25. Čtvrtek, 17.30, 20.00

INTERVIEW
26. Pátek jen 17.30, 27. Sobota  15.00 17.30, 28. Neděle 

Prodám hezký, světlý byt v Nové Včelnici u Teba.

Balkon, 2 sklepy, bez výtahu, 1. patro, 60m2.

Cena dohodou. Tel. 777 567 771

Hledáme pro klienta chalupu na Vysočině. 

Zahrada, nebo navazující pozemky vítány. 

Cena do 1,5 mil. Posudek a kupní smlouvu zajistíme.

Nabídněte prosím na tel.č.: 775 957082

(stačí poslat SMS zprávu, zavoláme zpět)

Děkujeme za Vaše nabídky.

Sdružení zemědělských podnikatelů hledá zeměděl-

skou půdu k pronájmu, 1500 Kč/ha, platba předem, 

zařídíme vyřízení všech náležitostí, Tel: 720555634

Pohřební služba 
Doležal  - Počátky

Vám nabízí pomoc v těžkých 
chvílích života nepřetržitě
 - sjednání pohřbu civilního i 
církevního u Vás doma nebo v 
kanceláři

 - zajištění obřadů v Nové Včelnici, v krematoriu v 
Jindřichově Hradci, ve smuteční síni v Kamenici n.L. 
a v celém okolí  
 - smuteční oznámení dle vlastního výběru hned 
při sjednání
 - květinová výzdoba dle vlastního výběru
 - převoz zesnulých 24 hodin denně po celé ČR i ze 
zahraničí
 - vykopání hrobu a včetně konečné úpravy
 - zajištění dopravy smutečních hostů
 - hudba při obřadu včetně dechové hudby
 - rytí ozdobných obalů na urny
 - zprostředkujeme nové náhrobky, pomníky, hroby 
a jejich opravy 
 - prodej obalů na urny, široký sortiment hřbitovních 
váz, svítilen apod.

Tel.: 565 495 413              Mobil: 777 175 735   

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662. IČ: 247146. Měsíčník, 

příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Příspěvky dopisovatelů 

a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Grafika, sazba:  Vladimír Klíma - 777 605 808, Tisk: RAIN s.r.o., J. Hradec, Redakční rada: Pavlína 

Nebeská, Jaroslav Hřebík, Marie Davidová. E-mail: redakce@meu.vcelnice.cz.  Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 18. 10. 2007
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Prodejna POTRAVIN
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Těšíme se na Vaši navštěvu!             FLOP JE VAŠE JISTOTA!

PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Možnost placení stravenkami nebo platební kartou.

NOVINKA - Přiďte ochutnat denně čerstvé pečivo z naší pekárny !

Od 10. 9. 2007 jsme zahájili prodej čerstvého masa !!!!

Jihočeské lah. Mléko 1l ................................14.90

Lipánek 80g ......................................................  6.90

Niva válec 1 kg ............................................. 135.90

Špekáčky 1 kg .................................................... 55,-

Poličan 1 kg................................................... 119.90

Vídeňské párky 1 kg   super cena!! ............. 89,-

Čertovo maso 1 kg .........................................109,-

Kuřecí játra 1 kg ..............................................29.90

Kostka nanuk 55 .............................................  4.90

Vánočka s rozinkami 400g..........................19.90

Pardál sv. výčepní 0.5l ...................................  6.50

Jihlavanka Standard 150g ..........................19.90

Rama 250g .......................................................18.90

Bůčková pomazánka AL48 ..........................  6.90

KV jahoda a mango .......................................  7.90

Tuzemáček 23% 0.5l .....................................59.90

Fidorka všechny druhy 30g .........................  5.90

Tatranky liskooříškové 40g ..........................  3.50

Ledovky 90g .....................................................  9.90

Twix Topix ..........................................................  4.90

Melta 500g .......................................................15.90

Propesko granule 10kg ............................ 199.90

Racio chlebíček 110g ....................................  9.90

V letákové akci od 1.10. do 7.10. mimo jiné nabízíme: 
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Allianz - stojíme p i Vás

Ing. Pavel Šíma
pojiš ovací poradce Allianz pojiš ovny, a. s.

si Vás dovoluje pozvat do své 

pojiš ovací kancelá e
Riegerova 177, Nová V elnice

Nabízíme Vám:
 Pojišt ní osob
 Penzijní p ipojišt ní
 Komplexní autopojišt ní
 Pojišt ní majetku ob an
 Cestovní pojišt ní
 Pojišt ní podnikatel
 Pojišt ní pr myslu
 Stavební spo ení

Provozní doba:
PO, T 17.00 – 19.00, ÚT 9.00 – 19.00,

(po telefonické domluv  kdykoliv)
Telefon: 384 395 555, 606 601 701

E-mail: pavel.sima@zastupci-allianz.cz

T šíme se na Vaši návšt vu.


